

Dagsorden / Referat

Bestyrelsesmøde den 1. juni 2023 – kl. 17.00

Deltagere:

Bestyrelsesmedlemmer: Morten (Formand) – Bjarne Boe (Næstformand) - Gunner (Kasserer og Havnekontor) - Søren (Bestyrelsesmedlem) – Jan (Bestyrelsesmedlem)

Bestyrelse suppleant: Pia er første suppleant og Per er anden suppleant

Sekretær: Jette

Fraværende: Søren og Jette

Referatet er skrevet ind med rødt

Bestyrelsesmødet er to-delt, først afholdes møde med udvalgsformændene, herefter afholdes et ordinært bestyrelsesmøde.

1. Status fra udvalgene

- Hans / Brosamarbejdet
 - De nye bordebænkesæt fra naturstyrelsen har bevæget sig væk fra det sted hvor Futte folk har sat dem. Naturstyrelsen vil jordfæste bordebænkesættene hurtigst mulig. De øvrige broudbedringer er udført. Hans sætter pris på at medlemmer giver besked hvis de op mangler og udfordringer. De tre grill er i restordre.
 - Hans og Gunner har udarbejdet et forslag til hvordan der på Registrerings attesterne fra Sejlads på Gudenåen kan indføres en tekst - som følger. *For at bidrage til vedligeholdelse af broerne og tilhørende faciliteter skal du være medlem i en af de tre Motorbåds/sejlkubber der har etableret Brosamarbejdet - <https://sejla.dk/> - Silkeborg Motorbådsklub, Ry Bådlaug og Silkeborg Sejlklub.*
- Lasse / Broholdet
 - Broholdet i Ry Bådlaug har tilbudt Sejlklubben i Ry hjælp med at banke nogle pæle. Sejlklubben har tilkendegivet at de gerne vil modtage hjælpen men har ikke været i stand til lægge en plan for hjælpen. Opgaven er derfor udsat på ubestemt tid.
- Britta/ Festudvalg
 - Britta ønskes velkommen som ny formand for festudvalget. Britta brugte mødets deltager som forsøgspersoner til at smage den planlagte dessert til sommerfesten. Det kan man godt glæde sig til.

- Jørn / Futte udvalget
 - Futte sejler hver uge. De mangler fortsat ikke flere medlemmer i udvalget. Pæl til sø lygte i Rosvig bliver opsat inden længe.
- Gunner / Havnen
 - Havnekontoret/bestyrelsen har fundet anledning til opstramning af reglerne for anvendelse og revidering af koderne til de indvendige døre i Klubhuset. Udvalgsformændene, havnemedarbejderne og bestyrelsen får deres egne valgte koder og der gives kun koder til de døre man har behov for adgang til. Koderne er personlige og må på ingen måde deles med andre.
- Karin / Hus- og Plads udvalget
 - Der er nye medlemmer på vej ind i udvalget. Udvalget har travlt når de mødes hver anden torsdag.
 - Efter mødet med Jens-Erik Dengsø har Morten og Gunner fået aftalt at Kommunen vil lægge lidt muld på kanten til søen så der kan køres med græsklipper på den første meter. Kommunen vil også gerne forsøge at få has på muldvarperne. Derudover havde Jens-Erik Dengsø kun stor ros til vores klublokaler og den måde huset og arealerne bliver vedligeholdt.
- Jes / Redaktionsudvalget
 - Redaktionsudvalget er glad for at få udsendt et Års Anker – stor ros til Redaktionsudvalget for det udsendte – Havnekontoret vil med stor glæde vedlægge et Års Anker i velkomstmappen til medlemmer.
- Lasse / Sikkerhed
 - Vi har indkøbt ny hjertestarter.
- Per / Supportudvalget
 - Intet nyt.
- Morten Damholt:
 - Formanden finder anledning til at appellere til den gode og positive tone i klubben. Han håber at der i klubben er en fælles holdning til at man ikke omtaler andre medlemmer negativ og nedsættende. Bestyrelsen støtter denne appel.

Herefter kun bestyrelsen og suppleanter

2. Gennemgang af sidste mødes referat

- Morten og Gunner har haft et møde med Byens VVS vedr. udskyllevask/udslagsvask i forhold til tømning af camping toilet. Den faglige rådgivning fra Byens VVS er at vi skal anvende det udstyr vi har i forvejen. Byens VVS finder udskyllevask løsningen uhygiejnisk og unødvendig. Per fra Byens VVS forslår derfor at der etableres en ekstra slange på vores toilet sug som kan anvendes til Camping toilet. Denne løsning er etableret og afprøvet.

3. Havnen

- GD/ Der er medlemmer der har efterspurgt en lavere takst en 4 kr. pr KWh på strøm på broerne. Bestyrelsen har drøftet henvendelsen med udgangspunkt i følgende forhold:
 - Vi giver i dag ca. 1.95 kr. i gennemsnit for vores strøm.
 - Fastprisen er 2.82 kr.
 - Vores el stander på broerne er 12 år gammel, og vores leverandør forudsiger at vi skal opdatere printenheden i mindst 6-10 el stander pr år fremover. (vi har ca. 70 el stander)
 - En printmodul til vores el stander koster 5000 kr. + evt. monterings udgifter.

Med udgangspunkt i ovenstående forhold beslutter bestyrelsen at fastholde den aktuelle pris på 4 kr. pr. Kwh. Der er aktuel en – evt. to el stander der kræver opdatering at printer modul – opgaver er under udførsel.

- GD/ Der har i medlemskreds været kritik af at der ved og i servicebygningen ofte bliver drukket meget og at der også bliver urineret ved bygningen. Bestyrelsen tager den kritik meget alvorligt og vil med forskellige initiativer og dialog forsøge at ændre på denne uacceptable subkultur.

4. Er sidste måneds opgaver løst.

- MD/ der har været 1. års aflevering af byggeriet – Håndværkerne har udført det aftalte og der har efterfølgende kun været ganske små fejl at rette op på.
- Der har også være udfordringer med vores pumpebrønd. Status for pumpebrønden er at der holdes øje med udviklingen og bl. an i forbindelse med større arrangementer tilses brønden for evt. yderligere tiltag.

5. Korrespondancer til og fra Ry Bådlaug / Ry Marina siden sidste møde:

6. Punkter til drøftelse og evt. beslutning:

- JC og GD/I efteråret skal der udarbejdes en plan for hvordan vi kan flytte vores dokumenter mv. til en anden platform.

7. Evaluering af arrangementer og planlægning af kommende

- GD/ oplæg ti invitation for nye medlemmer: Bilag vedlagt
- Orientering vedr. Sommerfesten – alt er i super god planlægning og gode hænder med Pia Munch Werlauff som ansvarlig og Britta som formand for festudvalget - der er tilmeldt 90 personer – klubbens bidrager med 10.000 kr. og giver en underskudsgaranti på 5.000 kr.

8. Kommende måneds opgaver

- Der udsendes indbydelse til nye medlems arrangementer sidst i juli – der lægges indbydelse til alle på Facebook i starten af august. Britta tager ansvar for kaffe, kage og grill – efter sædvanlig koncept.

9. Bevillings- og beslutningssager

- GD/har modtaget ønske om indkøb af gasgrill. Per L laver en afsøgning af behovet.

10. Bordet rundt.

- PL og GD/ der har være ønsker om nye hynder til vores stole. Pia N undersøger priser og kvalitet på nye hynder til stolene. Alternativ at vi undlader sædehynder.
- Forslag om at lave en mulighed for at der kan ”doneres” pantdåser/flasker til Ry Bådlaug – evt. med et hul i væggen til Servicebygningen. Forslaget følges op.

11. Evt.

-

12. Næste møder:

- 10. august 2023 kl. 18.00

13. Godkendelse af referat